
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. februar 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål S
Ministeren bedes redegøre for i hvor høj grad opgivelsen af at inddrive gæld
for 37 mia. kr. skyldes det manglende it-system, og hvorfor man i givet fald
ikke ansætter nogle flere medarbejdere, indtil systemet er klar, idet man -
gældens størrelse taget i betragtning – burde kunne ansætte en del medar-
bejdere til at foretage gældsinddrivelse, før der ville være tale om en negativ
forrentning.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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